
Eligibility:
Non-Chinese citizens in good health;
High school students or undergraduates planning to study or
currently studying education, humanities, or social sciences;

Fees:
Accommodation, meals, insurance, transportation, and group
activities during the stay in China will be covered by scholarship.
Round-trip ticket, visa, and other expenses are at the applicant's
expense.
The organizer will provide the project invitation letter.

Registration Period: From now until May 31, 2025
Project Duration: July 2 to July 15, 2025

Contact international@concordia.ab.ca to register or for additional
information.
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01 项目介绍
PROGRAM
INTRODUCTION

Education is the driving force behind national development and global progress,
as well as a key to cultural inheritance and innovation. To enhance international
cultural exchange and foster global educational collaboration, Zhejiang Normal
University is launching the 2025 International Education and Cultural Exchange
Camp, designed to help participants gain in-depth knowledge of China’s higher
education system, experience diverse cultures, and enhance professional skills
and global perspectives.
Program Highlights:

Top-notch Resources: Supported by expert faculty from the College of
Education, leveraging national-level teacher training centers and smart
education laboratories.

1.

Diverse Learning Modules: Includes academic discussions, cultural
experiences, practical exploration, and achievement showcases, offering a
comprehensive learning journey.

2.

In-depth Cultural Exchange: Builds a platform for cross-cultural
communication to foster understanding and inclusivity.

3.

Program Significance:
Participants will gain a deep understanding of Chinese education and culture,
improve academic and personal skills, broaden global perspectives, and establish
a solid foundation for future growth.

教育是推动国家发展与全球进步的引擎，也是文化传
承与创新的关键力量。为增进国际文化交流，助力全
球教育合作，浙江师范大学推出“2025国际教育文化
交流研习营”，帮助学员深入了解中国高等教育体
系，体验多元文化，并提升专业能力与国际视野。
项目特色：
顶尖资源支持：依托教育学院名师团队，整合国
家级教师教育实训中心与智能教育实验室。

1.

多元学习模块：包括学术研讨、文化体验、实践
探究与成果展示，提供全方位学习体验。

2.

深度文化交流：搭建跨文化沟通平台，增进文化
理解与包容。

3.

项目意义：
通过研习营，学员将全面了解中国教育与文化，提升
学术与个人能力，拓展国际化视野，为未来发展奠定
坚实基础。



02
日程安排
SCHEDULE

Day 5
第五天

Morning
上午

学术研讨：指向科学素养提升的科技教育，研究中国科技教育模式 / Academic seminars:
Science and Technology Education for Scientific Literacy Enhancement, learning about

science and technology education in China

Afternoon
下午

实践探究：金华职业技术大学，探讨职业教育的发展与前景 / Practical explorations:
visiting Jinhua University of Vocational Technology, exploring the development and

prospects of vocational education

Day 6
第六天

All Day 
全天

文化体验：横店影视城，领略中国文化的前世今生 / Cultural experience: visiting
Hengdian World Studio, discovering the rich history and vibrant evolution of Chinese

culture

Day 7 
第七天

All Day 
全天

自由活动/修整 / Rest

Day 8 
第八天

Morning
上午

学术研讨：中国高等教育治理体系与实践案例，了解中国高校管理与发展经验 /
Academic seminars: The System of Chinese Higher Education and Practical Cases,
learning about the management and development experience of Chinese universities

Afternoon
下午

文化体验：金华大学生非遗实践基地——古婺窑火，体验非遗文化传承 / Cultural
experiences: Visiting Guwu Kiln Fire, appreciating the intangible cultural heritage

Day 9 
第九天

All Day 
全天

体验教育学子的一天，参与中国学生的日常学习生活 / Experiencing a day as an
education student by joining Chinese counterparts in their daily life

Day 10
第十天

All Day 
全天

实践探究：大中小协同育人案例——走访附属幼儿园、中小学，观察中国基础教育协同模
式 / Practical explorations: visiting kindergartens, primary and secondary schools,

observing the collaborative model of basic education in China

Day 11
第十一天

Morning
上午

学术研讨：高等教育高水平对外开放多元路径探索，研究教育国际化策略 / Academic
seminars: Multiple Paths for High-level Opening-up in Higher Education, learning about

the initiatives for the internationalization of education

Afternoon
下午

交流座谈：国际化情况介绍、留学生招生等，了解留学中国机会与政策 / Exchange and
discussion: introduction to ZJNU internationalization and international student
enrollment, learning about the opportunities and policies for studying in China

Day 12
第十二天

All Day 
全天

成果展示：结业报告会准备，包括成果整理、汇报排练等 / Results presentation:
preparing for the concluding meeting

Day 13
第十三天

Morning
上午

成果展示：学员展示研究成果，分享心得体会 / Results presentation: showcasing
participants’ findings and share their thoughts and experiences

Afternoon
下午

表演与互动游戏，增进文化交流与友谊 / Performances and games to enhance cultural
exchanges and friendship

Day 14
第十四天

All Day
全天

修整/送机 / Rest/airport see-off

Day
日期

Time 
时间

Activity 活动内容

Day 1
第一天

All Day 
全天

接机/酒店修整 / Airport pick-up/hotel check-in and rest

Day 2
第二天

Morning
上午

开幕式及破冰活动 / Opening ceremony and ice-breaking activities

Afternoon
下午

文化体验：参观教师教育实训中心、非洲博物馆等，了解校园文化和国际交流成果 /
Cultural experiences: visiting Teacher Education Training Center, the African Museum,
etc., to learn about the campus culture and achievements in international exchanges

Day 3
第三天

Morning 
上午

学术研讨：中国文化与汉语基础，学习汉语基础知识和中国传统文化 / Academic
seminars: Basics of Chinese Culture and Chinese Language, learning about the

fundamentals of China culture and language

Afternoon
下午

文化体验：金华双龙洞参观，感受自然景观与文化内涵 / Cultural experiences: visiting
the Shuanglong Cave in Jinhua to experience the natural scenery

Day 4
第四天

Morning 
上午

学术研讨：教育共富政策理论与实践，探讨中国教育公平与发展政策 / Academic
seminars: Theories and Practices of Education for Common Prosperity, exploring

policies on educational equality and development

Afternoon
下午

实践探究：教育共富实践案例——缙云县（欠发达地区），了解教育在促进地方发展中的
作用 / Practical explorations: visiting Jinyun County, a case of Education for Common

Prosperity, understanding the role of education in promoting local development



03 申请介绍
APPLICATION
INTRODUCTION

 一、活动主题：国际教育文化交流
 二、申请截止时间：2025年5月31日
 三、申请对象：
 （一）欧美国家公民，身体状况良好；
 （二）拟修读或在读教育学或人文社科类相关专业的高中生、本科生
 （三）中文水平良好者优先。
 四、项目时间：2025年7月2日至15日
 五、费用说明：项目期间在中国境内的食宿、交通、集体活动及保险费用由主办方承
担；往返机票、签证申请等相关费用由参与者自理。
 六、申请流程：
 （一）网络报名：https://admission.zjnu.edu.cn；
 （二）名额为15-20人，学校将根据学生申请材料综合评审，择优录取；
 （三）发送录取通知及邀请函。
 七、申请材料:
 （一）有效护照
 （二）在读证明
 （三）成绩单
 （四）语言能力证明
八、联系方式: 叶紫平，admission@zjnu.edu.cn

 I. Workshop Theme: International Education and Cultural Exchange
II. Application Deadline: May 31, 2025
III. Applicants:
(1) Citizens of European countries or America in good health;
(2) High school students or undergraduates planning to study or currently studying
education, humanities, or social sciences;
(3) A good command of Chinese is preferred.
IV. Project Duration: July 2 to July 15, 2025
V. Cost Instructions: The organizer will cover the costs of accommodation, meals,
transportation, activities, and insurance within China during the project, while
participants are responsible for their round-trip air tickets, visa applications, etc.
VI. Application Procedures:
(1)Online Application at https://admission.zjnu.edu.cn;
(2)The Workshop will accept 15-20 participants. Admissions will be based on a thorough
review of application materials;
(3) Admission notice and invitation letter will be provided.
VII. Application Materials:
(1) Valid passport
(2) Proof of enrollment (for current students)
(3) Academic transcripts
(4) Proof of language proficiency
Ⅷ. Contacts: Ziping Ye (Email: admission@zjnu.edu.cn)

Scan QR Code to apply

https://admission.zjnu.edu.cn/

	2025 Zhejiang Summer Posters (2)
	二〇二五浙江师范大学国际教育文化交流研习营

